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你知道六一儿童节有哪些英语祝福语吗？本站的小编为大家收集整理了“六一儿童节英语祝福语带翻译”，供大家参考！希望能够帮助到大家！更多精彩内容请持续关注本站！六一儿童节英语祝福语带翻译　　1、Children＇s Day happy hol...
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六一儿童节英语祝福语带翻译
　　1、Children＇s Day happy holidays！Guai，do not cry，a laugh！
　　儿童节节日快乐！乖，不要哭，笑一个！
　　2、Under the sun butterflies fluttering all over the sky， remember that you can be in. This time playing chase？ The smiling faces of naive like flowers attract butterflies away！ Children＇s Day is approaching， you would like to spend as smile！ Happy Children＇s Day！
　　阳光下漫天飞舞的蝴蝶，可曾让你记得那追逐嬉戏的岁月？天真的笑脸好似花儿，引得蝴蝶流连忘返！儿童节到来之际，愿你永驻花般笑颜！儿童节快乐！
　　3、Children＇s Day is approaching， I wish you had children： youth are not old， and maintain pure heart， has a sweet smile， a child-like skin， carefree life， have no illusions about the future and look forward to！ Happy holidays！
　　儿童节到来之际，祝曾经是孩子的你：青春不老，保持纯真的心，拥有甜美的微笑，孩童般的皮肤，无忧无虑的生活状态，对未来抱有幻想和憧憬！节日快乐！
　　4、Today is Children＇s Day， the fun do not you play phone， play your collection on the other messages received on your reading of this article do not. Hey， you read. In addition， I wish you a happy holiday， the just want to say： listen to your children so？
　　今天是儿童节，贪玩的你今天别玩手机，玩了你就别收短信，收了你就别读这条。哎，你还是读了。我除了祝你节日快乐外，只想说：你这小孩子咋不听话呢？
　　5、Happy Children＇s Day，the innocence of you forever！You always willing to maintain a Childlike Innocence.
　　儿童节快乐，永远童真的你！愿你永远保持一颗童心。
　　6、More than 20 years ago today，give you the information received did not，okay，I have not received Zaifayici： June 1 wish happy holidays！
　　二十多年前的今天给你发的信息收到没有，没收到没关系我再发一次：祝六一节日快乐！
　　7、Text messaging to so happy with you gently hugging，difficult to see you Guaiguai Road，secretly Zoudiao trouble，particularly auspicious for your attention，so you always happy smile！61 Happy！
　　短信到，让快乐与你轻轻拥抱，让困难见你乖乖让道，让烦恼偷偷走掉，让吉祥对你格外关照，让幸福对你永远微笑！六一节快乐！
　　8、The biggest desire is to you： the first Children＇s Day，another Youth Day，then Guoqinjie，another Mother＇s Day，another Father＇s Day，another Chung Yeung Festival.
　　最大的愿望是想与你：先过儿童节，再过青年节，再过情人节，再过母亲节，再过父亲节，再过重阳节。
　　9、Who says memories are not good？Although not a holiday，consider also happy： I wish you a happy June 1！
　　谁说回忆不是美好的？虽然不放假，想想也开心：祝你六一快乐！
　　10、Look at themselves in the mirror， hang a happy smiling face and fade away； full clothes， Shan tired to free up ； go around， relax in natural abandoned annoyance； fat send text messages， I wish you have a pure and happy heart！ Happy 61！
　　照照镜子，收起憔悴挂起快乐笑脸；整整衣衫，掸去疲惫撑起一身轻闲；出去转转，抛弃烦恼放松在自然；发发短信，祝你拥有纯真快乐的童心！六一快乐！祝岁数大心眼少的小朋友们六一快乐！放纵一下吧，别憋着啦！六一快乐！
　　11、I wish little mind older kids happy 61！ Indulge yourself， do not！ Adults know that you usually installed very hard！ Holidays， and want to eat eat hand in hand， I would like to wet the bed on the bed-wetting， no one cares who is on the bite！ Happy Children＇s Day！
　　祝岁数大心眼少的小朋友们六一快乐！放纵一下吧，别憋着啦！知道你平常装大人挺辛苦！过节了，想吃手就吃手，想尿床就尿床，谁管就咬谁！儿童节快乐！
　　12、Bless all the world in our children a happy Children＇s Day On this day， let us return to childhood every adult with the most sincere sentiments of the most pure heart of a happy Children＇s Day！ Happy holidays！
　　在我们祝福天下所有的孩子儿童节快乐的这一天，也让我们每一个成年人回到童年，用最纯真的情怀最纯洁的心灵过一个快乐的儿童节！节日快乐！
　　13、Rose would also like to thank opened，the Children＇s Day will never Viiv！
　　玫瑰花开了还要谢，儿童节永远欢跃！
　　14、when the peony in full bloom，swallows flying；legitimate Rose Michelia，Cherry cooked，the best time of year！Peony the United States less than you，than you cherry red，Xiaodi young girl，a happy Children＇s Day！
　　正当芍药盛开，燕子飞来；正当玫瑰含笑，樱桃熟了，一年中最好的时节！芍药不及你美，樱桃不及你红，小弟小妹，儿童节快乐！
　　15、Kindergarten teacher， said： a fine three bed-wetting， the second five yuan， three times seven dollars. i would like to ask the teachers how much money monthly， we see you a show of hands， said： teacher， i would like to do the year vip membership card！ i wish you a happy children＇s day！
　　别动，抢劫！这是抢劫！懂吗？快拿出你的忧愁，交出你的伤心，掏出你的烦恼，摘下你的哀伤，喏！换上这个，我送来的快乐！预祝六一儿童节快乐！
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